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zpravodaj
Zpravodaj městského obvodu Lhotka

Aktuálně z SK Lhotka 
Hodnocení sezóny fotbalistů a přehled 
akcí, které nadšenci z SK Lhotka připravili 
hlavně pro děti

24–27

Vítání občánků 
Děti ze školy vytvořily krásnou kulisu 
k letošnímu vítání občánků, na které 
se dostavilo osm z deseti miminek
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Šiřina vybojoval s Opavou titul 
Lhotečan Jakub Šiřina dotáhl opavský 
basketbalový tým k senznačnímu 
titulu. Jak si ho užívá a co chystá?
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jak se bude 
vzpomínat 
na Letošní
honění kráLe?
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váŽení spoLuobČanÉ,
je za námi další ročník Honění krále. 
Přišlo vás opravdu hodně, a nejen ze 
Lhotky. Mám radost, že se akce poved-
la – díky počasí, ale hlavně díky mnoha 
lidem, kteří se na přípravě slavnosti 
podíleli. Velkou zásluhu na úspěchu má 
Lucka Hronová a „její“ skvělí tanečníci, 
ale taky učitelky ze školy a ze školky, 
které s dětmi opět secvičily krásné 
programy. Nesmím zapomenout ani 
na mažoretky, muzikanty, kolotočáře, 
prodejce a všechny další lidi, kteří 
k úspěchu akce přispěli, a samozřejmě 
na zaměstnance úřadu. Speciální podě-
kování si zaslouží Petr Konečný se svým 
„golfovým“ týmem, který zajistil skvělé 
občerstvení. 

Aby letošní ročník neupadl v zapomně-
ní, připravili jsme do tohoto čísla přílohu 
plnou fotek a reportáží i rozhovor 
s novým královským párem.

Kromě Honění krále se vydařily i další 
akce (dětské dny ve škole i na fotbale, 
týdenní výjezd našich dětí do školy 
v přírodě, závěr sezony fotbalistů).

Zatímco učitele, fotbalisty a hlavně děti 
teď čekají zasloužené prázdniny, my na 
Uřadě městského obvodu Lhotka pokra-
čujeme v plném tempu. Na léto 
chystáme ve školce instalaci nového 
plotu s automatickou otevírací branou 
a pokračujeme v úsilí o získání financí 
na rekonstrukci našeho úřadu, což je 
dlouho plánovaná investice, která zlepší 
prostředí nejen pro zaměstnance úřadu, 
ale i pro vás, občany Lhotky, kterým 
úřad slouží.
Přeji Vám krásné léto.

Josef Šrámek, starosta

Slovo StaroSty / aktuálně ze lhotky
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Voucher na 500 korun do restaurace 
v Golf Parku jsme předali Milanu Spolníkovi, 
který správně vyluštil křížovku v čísle 8 
a měl štěstí při losování. Gratulujeme!

Gratulujeme výherciUzavírka silnice na Hlučín

Upozorňujeme řidiče, že 

silncie III/01137 přes 

Bobrovníky na Hlučín bude 

z důvodu opravy mostu 

o prázdninách uzavřena. 

„Pokud se chcete vyhnout 

komplikacím, doporučuji 

zvolit cestu přes Petřkovice 

po nové Hlučínské,“ radí 

starosta Josef Šrámek.

V září už by měla být silnice 

částečně průjezdná (vždy

v jednom směru na sema-

fory). Ukončení opravy 

a plné obnovení provozu se 

plánuje na říjen.

náměstkyně na inspekci

Náměstkyně ostravského primá-

tora Andrea Hoffmannová, která 

má na starost školství, se přijela 

podívat na opravenou lhoteckou 

školu.

„Paní náměstkyni se škola moc 

líbila. Využil jsem její návštěvy 

a poděkoval za podporu města. 

Bez ní bychom školu neopravili,“ 

řekl starosta Lhotky Josef Šrámek.

odpadové služby ozo přes e-shop
společnost ozo ostrava nabízí lidem objednat si odpadové služby 
z pohodlí domova, přes e-shop. 

Objednat si můžete například přistavení velkoobjemového kontejneru s odvozem 

a likvidací odpadu, dovoz kompostu nebo zeminového substrátu přímo domů nebo 

čerpání a likvidaci odpadních vod. 

Zájemci si mohou službu vždy 

nejdříve nezávazně zkalkulovat 

a teprve potom se rozhodnout, 

jestli o ni mají zájem.

eshop.ozoostrava.cz

eshopfirmy.ozoostrava.cz.



jakub šiřina vyhrál s opavou basketbalový titul

Lhotečan jakub šiřina dotáhl bk opava k vysněnému ligovému titulu. v posledním finálovém zápase 
vzal zodpovědnost jako správný kapitán na sebe – na palubovce strávil skoro 36 minut, nastřílel 31 bodů, 
zaznamenal 4 doskoky a 6 asistencí. rozhodující zápas vyhráli opavané nad týmem z děčína 108:104, 
finálovou sérii 3:1. a jakub byl vyhlášen mvp (nejužitečnějším hráčem) celé finálové série.

Jaké byly oslavy?
Náročné a dlouhé, ještě doteď nemám po-

řádně hlas (rozhovor proběhl asi týden po 

posledním zápase, pozn. aut.). Zápas se 

protahoval a skončil hodně pozdě, takže 

do šatny jsem došel až kolem půl dvanácté 

v noci. Začali jsme slavit už na hale s vedením 

a trenéry a pak jsme se přesunuli do baru, 

kde už na nás čekali fanoušci. Další den jsme 

se s celým týmem sešli na slavnostní večeři.

Teď si užíváte zaslouženou 
dovolenou…
Úplně dovolená to není – zrovna jsem na ces-

tě do Brna na kemp reprezentace do 20 let, 

kde jsem začal působit jako asistent trenéra.

Vy už jste s hraním skončil?
To rozhodně ne, pořád zůstávám v Opavě 

a těším se na příští sezonu. Ale začínám stu-

dovat trenérskou licenci a zároveň jsem do-

stal nabídku působit u mládežnické repre-

zentace – beru to jako zajímavou zkušenost 

do budoucna. Jsem zvědavý, co od toho 

můžu čekat.

Ale nějaký čas na dovolenou vám 
snad přece jen zůstane.

Chci si užít každý den volna, zvlášť teď s ma-

lým Jakubem, protože díky němu prožívám 

nejkrásnější období svého života. Jakub má 

půl roku, takže žádnou velkou dovolenou ne-

chystáme, jenom nějaké cestování po Česku. 

A v půlce července pojedeme s přáteli na 

chatu do Krkonoš, na to už se hodně těším.

Pak už se bude blížit srpnový start 
přípravy na novou sezónu. 
Jaké máte s Opavou plány?
Samozřejmě se budeme chtít pohybovat 

v horních patrech tabulky, ale takový cíl jsme 

měli i vloni. Ale hlavně nás čeká liga mistrů, to 

budou určitě skvělé zážitky pro celou Opavu 

a věřím, že přijede i někdo ze Lhotky. 

Váš úspěch vzbudil velký ohlas 
v celém regionu a mnozí doufají, 
že se teď do basketbalových klubů 
začne hlásit více dětí. 
Kdyby o tom uvažoval někdo ze 
Lhotky, co mu doporučíte – má začít 
hrát „za řekou“ v Ostravě nebo je 
lepší odstartovat v tak prestižním 
klubu, jako je Opava?
Já vždycky říkám, že je úplně jedno, jaký 

sport děti dělají a kam chodí trénovat, hlavní 

je, aby sportovaly. Ale ve chvíli, kdy se láme 

chleba a kluk nebo holka do toho chtějí jít 

naplno, tak můžu s klidným svědomím říct, 

že basket se dělá lépe v Opavě.

Vladislav Sobol

rozhovor
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vítání občánků

10 nových
Lhotečáků
Od loňského Vítání občánků se ve Lhotce 
narodilo deset mimnek, které jsme (samozřejmě 
i s jejich rodinami) pozvali na letošní „vítání“.
Starosta nakonec osobně přivítal osm nových 
občanů Lhotky a dalším dvěma, jejichž rodiny se 
nemohly zúčastnit, poslal přání i dárek.
V tradiční fotogalerii ale máme pohromadě úplně 
všechny.

Oliver 
s rodiči 
a bratrem

Miroslav 
s rodiči 
a bratrem

Tomáš
s rodiči 
a bratrem

Johana 
s rodiči 
a bratrem
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Alex 
s maminkou

Jakub 
s rodiči

Matyas 
s rodiči

Václav 
s rodiči

Lukáš 
s rodiči 
a sestrou

Theo 
s rodiči

vítání občánků
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křížovka o ceny

Tajenka z minulého čísla: LHOTKA MÁ MODERNÍ ŠKOLU PRO JEDNADVACÁTÉ STOLETÍ.
Z úspěšných luštitelů jsme vylosovali výherce Filipa Antonína.
Tajenku doručte na Úřad MOb Lhotka nebo na e-mail: zpravodaj.lhotka@seznam.cz.

AUTOR:
-VEWI-

POMŮCKY:

ARATOS,  ÁS,  BALAKA, 
CALP, EBECH, EVER, 
ID, KKE, LATOL, LINE, 

LO, PLASO, PUL,  VORO

CITOSLOVCE 
TIŠENÍ

1. ČÁST
TAJENKY

CHROCHTAT 
(NÁŘEČNĚ)

ZOSOBNĚNÉ 
POHOŘÍ          

(U SUMERŮ)
SÍLA

ZKRATKA 
AKADEMIE

VĚD

MAJÍCÍ 
POVAHU 
NÁVALU

SMĚNEČNÍ 
RUČITELÉ MALÉ DÍTĚ MRAVOUKA ZŘEJMĚ KARETNÍ

ODPOR

BEZPEČ-
NOSTNÍ 

TRHAVINA

PRAŽSKÝ
PODNIK

2. ČÁST
TAJENKY

HLADKÁ  
UJEŽDĚNÁ 

ČÁST CESTY 
(ZASTARALE)

TLACH

VYZAŘO-
VÁNÍ

SARMAT

BIBLICKÁ  
HORA

OBČAS 
HRABAT NA 
HROMADU

PLOD 
ROSTLINY

UKAZOVACÍ 
ZÁJMENO

SCHRÁNKA
NA ŠÍPY

KANADSKÝ 
JELEN

POPLATEK
ZA BALENÍ

OPŘENÍ

MOŘSKÁ
RYBA

PLK

NASKENOVA-
NÝ LIST

ROD AREKO-
VITÝCH   
PALEM

ŘÍMSKÁ 6

ZAS

MUŽSKÉ 
JMÉNO

SKINHEAD

ANDORRSKÁ 
ŘRKA

KOUZLITI

INDICKÝ 
STROM

JEDEN Z 
KENTAURŮ

ŽEBRÁK (V 
MARIÁŠI)

POPRAVČÍ
ČILÝ STAV

PROVÉSTI
PODÁNÍ

PRODEJCE
POH. HMOT

POLNÍ
MÍRA

ZKRATKA 
UMĚLECKÉ 

BESEDY

STOKY

NÁZEV
HLÁSKY M

DĚTSKÝ
POZDRAV

LEHKÁ
MLHA

KÓD LETIŠTĚ 
NAVE-

GANTES

TROPICKÉ 
ŠÍLENSTVÍ

KÓD LETIŠTĚ 
KERIKEN

UBOŽAČKA 
(NÁŘEČNĚ)

TLAK CITOSLOVCE 
ODPORU RYČENÍ

NÁMOŘNÍ 
MAPA

POHONNÉ 
JEDNOTKY

TUMOR

OSLOVENÍ 
ŽENY

DŘÍVĚJŠÍ 
PODNIK 
SLUŽEB

NAŠE
ŘEKA

V MENŠÍ 
DÁLCE

NÁZEV
HLÁSKY Ř

ZÁKLAD 
MYŠLENÍ8

CAMERONŮV
FILM PŘEDLOŽKA ŽENSKÉ

JMÉNO
PROUD 

(BÁSNICKY)

NÁZEV
HLÁSKY S

SEVERSKÝ 
BŮH

NÁZEV
HLÁSKY D

CESTOVNÍ 
DENÍK

JINAK  
ZVANÝ

PRÝT 
ROSTLIN

PIVNÍ 
ČEPICE

SLŮVKO 
POCHOPENÍ

ODYSSEŮV 
VNUK

ZÁVANY 
VĚTRU

PROVINĚNÍ

ODRŮDA
OVSA

ŽENSKÉ 
JMÉNO

STŘELIVO

ZN . NANO-
SEKUNDY

VLNĚNÝ 
PŘEHOZ

PÓDIA PRO 
MODELKY

JEMENSKÝ 
PŘÍSTAV

LASICOVITÁ 
ŠELMA

VÝBUŠNÉ 
NÁLOŽE

KRUH

AFGHÁNSKÁ 
MINCE

OZNÁMIT 
ÚŘADŮM

ANGLICKY 
„POLIBEK“

AROMAT. 
SLOUČENINA

NÁZEV 
HLÁSKY N

NAŠE VAR-
NÉ SKLO

ŠKŮDCE V 
KURNÍKU

TUMÁŠ

ÚSTECKÁ 
SPZ

INDONÉSKÝ 
OSTROV

PODNIK 
VYRÁBĚ-
JÍCÍ LÍH

KOZÁČTÍ 
NÁČELNÍCI

STARO-
ŘECKÝ 
BÁSNÍK

LÁHEVNÍ-
KOVITÁ 

ROSTLINA

POMLÁZKA

ŽESNKÉ 
JMÉNO

ZEMINA

POČÍTAT 
NÁSOBENÍ

AMERICKÝ 
BOXER

KDO ZAVÁDÍ 
NOVÉ VĚCI

UHLAZOVAT

ŽENSKÉ
JMÉNO

SPZ 
OLOMOUCE

MUŽSKÉ 
JMÉNO

DRUH 
PAPOUŠKA

KOČKOVITÁ 
ŠELMA

LEDAŽE

CITOSLOVCE 
SMÍCHU

NA TOM
MÍSTĚ

LEKNUTÍ 
( HOVOROVĚ)

DRUH PRO-
JÍMADLA

LESNÍ 
KALAMITA

ISLÁMSKÝ 
PRINC

DOMÁCKY 
RITA

DOMÁCKY 
TOMÁŠ

ZIMNÍ MĚSÍC

IRSKÝ 
VÁPENEC

INICIÁLY 
PANENKY

ANGLICKY 
„KDY“

MUŽSKÉ 
JMÉNO

LATINSKY 
„ŽRÁT“

STARÉ 
ZÁJMENO

STŘEŠNÍ
ŽLAB

LAVICE 
(ZASTARALE)

BRITSKÁ J.
DÉLKY

NAŠE
SÍDLO

ROZHLAS.
PŘIJÍMAČ

GLOBÁLNÍ
PC SÍŤ

STARO-
GERMÁN

CITOSLOVCE 
OHRAZENÍ

KANADSKÝ 
POLO-

OSTROV

SLOVENSKY 
„TATÍNEK“

BELGICKÉ 
SÍDLO

GEN

ZNAČKA 
HLINÍKU

JAPONSKÁ
J. DÉLKY

ZNAČKA 
VÁPNÍKU

SKLÁDACÍ 
DĚTSKÁ 
KNÍŽKA

HORNICKÁ 
LAMPA

PROFESOR 
POVĚŘENÝ 

ŘÍZENÍM 
PROMOCE

ŽENSKÉ 
JMÉNO

výherce získá
voucher v hodnotě 

500 kč do restaurace 
v Golf parku Lhotka



honění krále 2023
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Fotoreportáž



Průvod byl tentokrát delší 
než obvykle, za strážníky 
na koních se kromě 
účinkujících připojila 
i spousta občanů Lhotky 

Nejdůležitější součást 
průvodu – královská koruna 
bude mít zanedlouho nového 
majitele

A za korunou 
družina v plné parádě

Mažoretky TOM 
Krokodýl Ostrava 
přijely v několika...

...sestavách, malé i velké

O pochodový rytmus 
a hudební doprovod 
se postarali muzikanti 
dechové hudby pod 
vedením Jana Dluhoše

A konečně se dočkali 
i rodiče: přicházejí vyšňoření 
prckové ze školky...

...a roztomilí školáci 
v krojích



“Tajné foto” z porady chlapů z družiny Rozhodující okamžik, který rozhodl o letošním králi

Tradiční hosté: 
senátor Zdeněk 
Nytra a náměstek 
primátora Zbyněk 
Prážák

Rozhodnutí: král Jakub 
si vybral královnu Terezu

Dekorace nového královského páru Představují se zpěváčci ze školky...

...tanečníci ze školy... ...a ve finále družina se skvěle secvičenou Slezskou besedou
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kráL jakub: je to neuvěřitelná radost a pocta

kráLovna tereza: když „náš“ policajt chytil 
šátek, hned jsem po kubovi skočila!

s letošními králem a královnou jsem se sešel asi měsíc po honění krále, ale pořád na nich byla vidět obrovská 
radost a nadšení. nejen z toho, že „vyhráli“, ale hlavně ze všech zážitků, které jim přineslo nacvičování 
slezské besedy i celý slavnostní den, který začal strojením do krojů, pokračoval průvodem a závodem koní, 
vyvrcholil emotivním tančením slezské besedy a skončil zábavou celé „družiny“ až dlouho do noci.

K tančení Slezské besedy jste se oba 
dostali díky rodinné tradici. Jak se 
to přihodilo?
Tereza: U mě to přišlo tak nějak 
automaticky – mamka se už dlouho 
věnuje nacvičování Slezské besedy 
a já jsem tam začala chodit s ní. 
Poprvé už v patnácti letech, takže 
letos jsem tančila myslím popáté. Ale 
úplně přesně to nevím, s covidem se 
mi všechno trochu zamlžilo (směje se).
Jakub: Na Honění krále tančil už můj 
praděda, pak mamka, takže jsem 
vlastně „musel“. Poprvé jsem se zapo-
jil vloni a hned mě to strašně chytlo.

nácViK SLeZSKé beSedy

Ten tanec je krásný, ale zároveň 
strašně složitý. Jak probíhá nacvičo-
vání? A co je nejtěžší?
Tereza: S nácvikem začínáme dva mě-
síce před slavností, scházíme se dva-
krát týdně zhruba na hodinu. Někdy 
se to i protáhne, když mají lidi čas, ale 
někdy naopak nenacvičujeme vůbec, 
protože nikdo nepřijde. Je to šichta, ale 
za ty dva měsíce se to dá zvládnout.
Jakub: Pro většinu tanečníků je nej-
horší zvládnou polku a valčík (směje 
se).
Tereza: Nováčkům dělá problémy 
zapamatovat si, jak to jde za sebou. 
Ani já bych to teď nevyjmenovala, ale 
když začne hrát hudba, tak už jede-
te automaticky. Máte pravdu, že je to 
náročné – někdy se spletou i ti, kteří 
tančí úplně nejdéle.
Tereza: Kromě nacvičování tance 
je důležitá i příprava krojů – všech-
no chystáme u nás doma víkend 
před akcí. Já škrobím, mamka to věší 
a ségra podává kolíčky, je to taková 

štafeta. A zapojují se i další – třeba 
sousedka všechno žehlí a pak nám 
plete copánky. Kdo může, tak mamce 
pomáhá, to je na tom strašně krásné. 
A pak je důležité se do těch krojů 
navléct: spodnička, sukně, halenka, 
košile, vestička, šátek, zástěra, upev-
ňování věnečku do vlasů, pletení cop-
ku… Musíme začít dvě hodiny před 
průvodem, abychom všechno stihli.

nOVinKA KubOVi POMOhLA

Letos převzali úlohu jezdců strážní-
ci městské policie. Každý z kluků/
chlapů měl přiděleného jednoho 
strážníka, respektive koně, a jejich 
výkon rozhodl, kdo se stane králem. 
Co jste si Jakube řekl, když vyhrál 
„váš“ kůň?
Jakub: Já jsem byl strašně nadšený. 
Nemyslel jsem na nic, byl jsem pros-
tě jenom nadšený a zároveň poctěný, 
že tančím teprve druhý rok a už mám 
možnost stát se králem. Měl jsem ob-
rovskou radost.
Tereza: To máš pravdu, někteří chlapi 
tančí už dvacet let a ještě nebyli králo-
vé ani jednou.
Jakub: Hodně mi pomohlo, že jeli 
měšťáci. Já nejsem na koni moc zdat-
ný, stěží se udržím v sedle, takže to 
pro mě byla obrovská výhoda.

Po závodech byl král jasný a ná-
sledovala volba královny. Byli jste 
domluvení předem?
Tereza: Tančili jsme spolu, takže jsem 
se už předem Kuby ptala, jestli si 
mě vybere, kdyby vyhrál. Ať nejsem 
překvapená. Takže mi to bylo jasné 
už ve chvíli, když „náš“ kůň vyhrál. 
A byla jsem z toho nadšená stejně 

jako Kuba – mamka se stala královou 
přesně před 30 lety v roce 1993, když 
se Honění krále obnovilo, o to víc jsem 
se chtěla stát královou a udělat jí ra-
dost. Je to takové pěkné, symbolické. 
Brečela jsem štěstím a mamka taky.

Jaký jste měli z letošního Honění 
krále největší zážitek? Na co budete 
vzpomínat za dvacet let?
Tereza: Jak ten policajt na koni chytil 
šátek a já věděla, že je to „náš“ kůň. 
Hned jsem po Kubovi skočila.
Jakub: Co se odehrálo na té louce, na 
to nikdy nezapomenu. Jak na mě Ter-
ka skočila a jak za mnou přišla moje 
mamka se slzami v očích. Ta bohužel 
to štěstí stát se královnou neměla, ale 
za to měla hroznou radost z toho, že 
jsem se stal králem já.

Po koňských závodech a tančení 
Slezské besedy přišla na řadu nefor-
mální část akce, král a královna musí 
pohostit celou družinu. Jak to letos 
probíhalo?
Tereza: Dohodli jsme se, že mamka 
všechno nakoupí dopředu, protože 
dříve byly na hřišti strašné zmatky, 
jestli vyjet někam do obchodu nebo 
všechno kupovat ve stánku, kde to 
není moc levné. Takže letos bylo 
všechno zařízené. A musím se přiznat, 
že já jsem to ani neplatila, všechno 
uhradili rodiče. Ale mamka byla ráda, 
že to mohla zaplatit (směje se).
Jakub: Za mě to taky platili rodiče… 
A musím říct, že jsme si to všichni straš-
ně užili, celé odpoledne i celou noc.
Tereza: Bylo mi líto, že to strašně 
rychle uteklo. Po dvouměsíčních pří-
pravách, kdy jsme se scházeli dvakrát 
týdně, je pak za jeden den šlus.

rozhovor



KdO Se Přidá?

A pokračování zase za rok…
Tereza: Já doufám, že tradice vydrží 
co nejdéle. Ale upřímně – moc optimi-
sticky to nevidím. Tančit už moc lidí 
nechce. Mladým to přijde trapné, tak-
že tradici Slezské besedy dneska drží 
hlavně lidi, kteří už mají své roky. Tře-
ba bráchové Hrbáčovi, těm už je přes 
čtyřicet.

Jakub: Já se snažím přesvědčit své 
vrstevníky – jenže pro ně je to jako 
z jiného světa a smějí se tomu.
Tereza: Moji známí taky tančit ne-
chcou. Snažila jsem se přemluvit i svoji 
nejlepší kamarádku – bez úspěchu. Ale 
něco se rýsuje – možná příští rok přijde 
pár nových lidí, které ukecám.
Jakub: Myslím, že všichni děláme, co 
můžeme, abychom nabrali nové lidi.
Tereza: Já je přesvědčuji, že mají pak 

ten alkohol zadarmo (směje se).
Jakub: Já mám většinu kamarádů ne-
zletilých, tak se je snažím ukecávat 
hlavně na dobrou partu, na zábavu 
a na nové lidi, které můžou poznat. 

Vladislav Sobol

Lhotecký král 2023
jakub prokeš (17)
Novojičínský rodák žil 6 let v Ostravě a poté se přestěho-
val do Mikulova. Před dvěma lety se vrátil do Ostravy, kde 
studuje Vítkovickou střední průmyslovou školu (obor eko-
nomika a podnikání) a protože rodiče bydlí v Mikulově, pře-
stěhoval se k dědovi a babičce do Lhotky. Má v plánu zůstat 
ve Lhotce, jak dlouho to půjde. „Život jinde než ve Lhot-
ce si neumím představit, zase jsem se tu zabydlel a jsem 
tu ohromně spokojený.“ Ve volném čase rád hraje na akor-
deon, kytaru a heligonku.

Lhotecká královna 2023
tereza hronová (21)
Lhotecká rodačka v červnu úspěšně ukončila studium na 
Vyšší odborné škole zdravotnické v Ostravě a nastupuje do 
Nemocnice AGEL ve Vítkovicích na novorozenecké odděle-
ní. Od září ji čeká sportovní šichta v první házenkářské lize 
(ta je po extralize druhá nejvyšší v Česku), kam postoupila 
s týmem 1. SC Bohumín 98. A k tomu chystá stěhování do 
Ostravy. „Ale třeba se jednou vrátím. Lhotku miluju, takže 
možná to dopadne tak, že se tady vrátím, postavím dome-
ček a budu blízko rodičům.“

11



těžké texty 
zpěváčci zvládli

Čtyři koně ve dvoře, já jsem zeman, 
sedí vrobel na dachu, esli víte, jak 
sedloček…
Tyhle a mnoho dalších písniček se 

i letos učili zpívat naši žáčci, aby 

mohli společně s kapelou dopro-

vodit tanečníky Slezské besedy na 

letošní slavnosti honění krále 2023. 

Vyměnili sezení u počítače, televize 

či lenošení za dobrovolné tréninky 

každý týden a nácvik nelehkých tex-

tů i melodií. někteří už mají zkuše-

nosti z minulých let, pro jiné to bylo 

letos poprvé. Přestože zpěvy bývají 

doménou děvčat, letos nás podpořili 

i šikovní kluci, a dokonce se přidaly 

i naše bývalé žákyně, nyní už mladé 

slečny. Všem patří velké díky, proto-

že do toho dali opravdu všechno 

a zazpívali, jak nejlépe uměli! 

Jeanette Karasová, vychovatelka

V sobotu 27. května se završilo úsilí žáků 1. a 2. třídy, kteří od března usilovně nacvičovali taneční vystoupení na slavnost Honění krá-

le. Dívky si užily odpoledne ve slavnostních krojích, z chlapců se stali gentlemani v košilích a černých kalhotách. Po účasti 

ve slavnostním průvodu si děti užily svou chvilku slávy během tří tanečků na hudbu s moravskou tematikou. Za odměnu se mohly 

posilnit dobrým jídlem a pitím a už si jen užívat všech lákadel, která pro ně byla připravena na hřišti.            hana cigánová, učitelka

dívky v krojích, z chlapců gentlemani



celý školní rok se ve třídě Želviček zpívalo. děti nacvičovaly 
lidové písničky a připravovaly se na lidovou slavnost hOnĚnÍ 
KRáLe. bylo to jejich první pěvecké vystoupení. V krásných 
krojích se děti cítily opravdu jako profesionální zpěváci a daly 
do toho vše! Lidové písně nestárnou a budou se zcela určitě 
zpívat ještě hodně generací. baví nás a zpíváme si je celý den.             

Šárka Kačmařová 

zpívání nás baví



vyrostou noví tanečníci?

bude se ve Lhotce tančit slezská beseda i za pět nebo deset let, až tihle 
malí tanečníci dorostou do  toho správného věku? zachováme krásnou 
lidovou slavnost honění krále i v dnešním zrychleném světě?

družina slezské besedy potřebuje omladit. zájemci se mohou přihlásit 
králi, královně nebo Lucce hronové (lucie.hronova@lhotka.ostrava.cz).
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boty v akci
V květnu se děti čtvrté a páté třídy zapojily do výtvarné soutěže s ná-

zvem Boty v akci, která se konala ve Středisku volného času Ostrava. 

Do výtvarné soutěže bylo přihlá-

šeno přes sedm set výtvarných 

prací v rámci Moravskoslezského 

kraje. Ve třetí kategorii určené 

dětem 3. a 4. třídy zvítězila se 

svým výkresem žákyně 4. třídy 

Kristína Wiesnerová. Kristínka 

ztvárnila svou botu na kuří nožce 

zdobenou motivy kuřátek 

a skořápek. Tuto svou netradiční 

obuv umístila na pozadí slepi-

čího výběhu. Za svou nevšední 

imaginaci Kristínka získala uznání 

poroty a pěkné výtvarné ceny. 

Tereza Pernická, vychovatelka

kriminalistika vs. kriminálník, 
máme v tom jasno! 

Dubnová návštěva městské policie u nás ve škole nám objasnila nový po-

jem kriminalistika. Už víme, že se týká vyšetřování nehod, přestupků 

a trestných činů. 

Třeťáci se lehce dostali do nové role kriminalistů. Ve skupinách vyšetřovali 

dopravní nehodu. Výzvou a úkolem bylo zapamatovat si co nejvíce detailů 

z fotografie, a tím nehodu správně zaznamenat a vyšetřit. Procvičili jsme 

si tak svou paměť, bystrost a schopnost vnímat detaily. Naučili jsme se, že 

i nepatrná drobnost může být důležitá. Děkujeme za návštěvu!

Ludmila Schneiderová, učitelka

SLAVnOSTi,
čeRVen
A PRáZdniny

Vážení a milí čtenáři,

jakmile ve Lhotce „ho-
níme krále“, všichni víme, že se závratnou 
rychlostí blíží konec školního roku, kterého 
se děti, ale nejen ony, už nemohou dočkat. 
Čeká nás sice v tuto dobu ještě závěreč-
né opakování a prověřování znalostí, které 
děti získaly během školního roku, ale také 
se těšíme na sportovní soutěže, exkurze, 
návštěvy divadel, výlety a hlavně na školu 
v přírodě.  

Letos jsme ji prožili v červnu v Malenovicích, 
ale koloběh zařizování začal už na začátku 
školního roku. Díky dotaci z Operačního 
programu Jan Amos Komenský jsme dě-
tem mohli financovat prožitkový program 
pro posílení vztahů v kolektivu – Pevnost 
Boyard a kreativní program Létající barvy. 
Spoustu dalších aktivit připravili pro děti 
pedagogové naší školy, kteří tyto pobyty 
vítají a oceňují, i když je to obrovská zod-
povědnost. Děti se učí samostatnosti a řada 
z nich se chová jinak než ve škole. Navzá-
jem se lépe poznáváme a kolektivy se více 
stmelí. 

Všem pedagogům za jejich pracovní na-
sazení, odhodlání, trpělivost a tvořivost ve 
škole v přírodě, ale i během celého školního 
roku, velice děkuji. 

Děkuji také Městskému obvodu Lhotka za 
poskytnutí finančního příspěvku pro děti na 
pobyt v Malenovicích.

V posledních dnech školního roku se rozlou-
číme s páťáky a popřejeme jim hodně štěs-
tí, studijní úspěchy, prima kamarády, věčně 
dobrou náladu a radostný vstup do další 
etapy jejich života.

A pak už nastane to magické datum 30. 6., 
kdy si děti vyzvednou vysvědčení a začnou 
vytoužené prázdniny. Krásné léto všem!

naďa Šimíčková, ředitelka školy
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uklidili jsme Lhotku
Letošní den země jsme se rozhodli oslavit netradičně v terénu s rukavicemi na rukou a pořádnými botami na 
nohou. zapojili jsme se do celorepublikové akce „ukliďme Česko“. 

Čekala nás věc nesnadná. Naším cílem bylo posbírat vše, 

co lidé vyhodili tam, kam to nepatří. Zvolili jsme si směr 

a vybaveni odhodláním a plastovými pytli jsme vyrazili. 

A byli jsme nemile překvapeni, co všechno v přírodě 

skončilo. Od maličkostí typu cigaretových nedopalků 

a obalů od potravin přes kusy oblečení, kufr, mixér až 

po pneumatiky od aut i motorek nebo kusy pračky. 

Děti pracovaly, co jim síly stačily, s obrovským nasazením 

se pustily do prohledávání odlehlých částí lesa i okolí 

zastávek. Když viděly, jak se odpadky vrší na hromadu, 

byly upřímně rády, že se úklid vydařil a jejich úsilí nebylo 

marné. Zároveň si po této zkušenosti zajisté do budoucna 

rozmyslí, jestli ten papírový kapesník, obal od nanuku nebo 

prázdnou láhev od kofoly opravdu hodí na zem místo do 

koše. 

Věříme, že jsme svou prací přispěli alespoň na čas 

k čistšímu prostředí naší obce. Podpořte naše úsilí, házejte 

prosím odpadky do míst k tomu určených! 

Kateřina Svobodová, učitelka

bezpečně na internetu
„mami, oni mě zase hejtujou.“

Žijeme v době, kdy se internet a sociální sítě staly nedílnou 

součástí trávení volného času dětí. 

Se sociálními sítěmi mají zkušenost už i velmi malé děti, proto 

je nezbytné, abychom jako rodiče věděli, s jakými reakcemi se 

na sítích děti setkávají. Otázka „Jak bylo ve škole?“ už pro děti 

není tak důležitá jako otázka: „Co nového na WhatsAppu nebo 

instáči?“ 

Velké riziko spočívá v podcenění chování na sítích. Nekonečné 

posílání smajlíků, odebírání a přidávání do nevyžádaných sku-

pin, vyhrožování, nadávky, přeposílání videí s násilným nebo 

jinak nevhodným obsahem, to je jen zlomek toho, s čím se děti 

mohou setkat. Když se jich pak zeptáte, proč to napsaly nebo 

přeposlaly, většina odpovědí začíná slovy: „Nevím, jen tak ze 

srandy…“

Jelikož nám toto téma není lhostejné, uspořádali jsme sé-

rii besed zaměřených na téma kyberšikany a bezpečného 

chování na internetu. Během besed děti samy přiznávaly, že 

mají zkušenost s nenávistnými komentáři nebo jinou formou 

obtěžování na sítích.

Proto jsme s odborníky z preventivních programů a žáky se-

stavili tato pravidla:

1. Dej na internet jen to, co ti nevadí, že uvidí tví rodiče, tvá 

babička nebo tvůj dědeček, lidé u kterých ti záleží na tom, 

co si o tobě myslí. 

2. Pamatuj, že nad vším, co veřejně sdílíš na internetu, byť jen 

na pár vteřin, ztrácíš kontrolu. I srandovní fotky nebo videa 

poslané kámošům můžou být použity proti tobě. 

3. Nesdílej své osobní údaje – adresu, telefonní číslo, hesla      

k účtům. 

4. Nevěř všemu, co na internetu vidíš, informace si ověřuj, 

poraď se s rodiči. Neboj se zeptat!

5. Neklikej na odkazy, které neznáš, i když ti je pošle kámoš 

nebo kámoška. Nejdřív se jich zeptej, k čemu ten odkaz 

vede a proč ti ho poslali.

Věnujme prosím pozornost tomu, co naše děti sledují na inter-

netu. Mluvme o tom!

Kateřina Svobodová, učitelka



koloběžky do škol: stříbro pro Lhotku!

V pátek 9. 6. vyrazili žáci čtvrté a částečně i páté třídy na atletický stadion 
v Ostravě–Vítkovicích na akci Koloběžky do škol.

Letos v disciplínách, které zahrnovaly jízdu na oválu nebo překážkovou dráhu, 
soutěžilo celkem osm škol. Jako obhájci zlatého titulu z minulého roku jsme se 
snažili ze všech sil. na zlatý pohár jsme nedosáhli, ale ten stříbrný za kategorii 
mladších žáků – chlapců jsme přeci jen získali. Takže sportu zdar a zase za rok!

Jindřich Šenekl, učitel



18

V našich časech to pomalu vypadá, že právo na vzdělání – možnost chodit do škol všeho druhu 
– už bereme jako běžnou záležitost a na dobrém zázemí pro všechny zranitelné snad pracujeme 
jako společnost také. 
V zásadě už máme splněno a můžeme se ptát: je tedy co slavit? napadá mě slovo vděčnost – za 
ty možnosti vybrat si svou cestu za vzděláním, za krásný kout světa, ve kterém žijeme a kde se 
rodí a vyrůstá další generace, která to po nás jako štafetu jednou převezme. 
Lhotecké děti neřeší to, co na vlastní kůži zažívají děti třeba v Afghánistánu nebo na frontové 
linii v doněcké oblasti. do školy mohou dorazit bezpečně: možnosti se učit,

 hledat, studovat a rozvíjet se mají na dosah, stačí chtít. 
A navíc je tady příležitost užít si 1. červen jinak než všedním způsobem ve školní lavici. 
Prožívání dne dětí se nám příjemně posune do sportovní a zábavné roviny, kdy naši žáčci, větší 

i menší kluci a děvčata, pobíhají po hřišti, jezdí na koloběžce, skáčou v pytli, trefují se kroužky na cíl, testují ploutve, 
vychutnávají si nanuk, hrají vybíjenou, šplhají po prolézačkách či se pohupují na houpačce. 
užívají si dětství, kamarádů, krásného slunečného dne, pohybu a slaví. Žádná samozřejmost. 
                                                                                                                                                            hana Ptáčníková, učitelka

Když zapátráme v his-
torických materiálech, 
zjistíme, že cílem otců 
zakladatelů bylo, aby 
každý stát upřel pozor-
nost na své nejmladší 
obyvatele, podpořil je 
a poskytl jim dobré pod-
mínky pro zdravý vývoj 
a přístup ke vzdělání.

proč slavit den dětí a kdo to vůbec vymyslel
aneb 1. červen 2023 ve Lhotce

Naše třída se zúčastnila soutěže Hledej 
pramen vody, kterou pořádaly Ostravské 
vodárny a kanalizace. 

Cílem soutěže bylo splnit několik úkolů. 
Například složit VODOsong – píseň 
o vodě nebo natočit nějaký fyzikální 
pokus s vodou. Postupem času některé 
týmy z důvodu neplnění úkolů vypadly 
a z celkového počtu 33 týmů jich postoupi-
lo do finále dvacet. 

Samotné finále se uskutečnilo 2. 6. 2023 na 
Slezskoostravském hradě. Z naší třídy bylo 
vybráno 5 dětí, které soutěžily v pěti disci-
plínách. Mezi nimi bylo například přenášení 
vody na čas, vědomostní otázky nebo střel-
ba z vodních pistolí na kelímky. Ostatní fan-
dili a zkoumali stánky s fyzikálními pokusy, 
policejní výzbrojí nebo se mohli podívat do 
útrob hasičského či sanitního vozu. 

Ve 12:00 hod. začalo vyhlášení celkových 
výsledků. Naše třída byla vítězem 
v kategorii VODOsong, kde se svým hiphop 
songem získala pohár a pamětní list. Vše 
nám bylo předáno na pódiu, kam jsme 
běželi s velkým nadšením a po předání cen 
jsme polovinu z písně znovu odrapovali. 

V ostatních kategoriích jsme se neumístili, 
ale to nám nevadilo. Přeci jen, byl to pro 
nás první ročník. Jedno je ale jisté, příští 
rok se do soutěže přihlásíme znovu!

Klára Petříková, žákyně 4. ročníku

skvělý úspěch čtvrťáků 
v soutěži hledej pramen vody



Naše třída se zúčastnila soutěže Hledej 
pramen vody, kterou pořádaly Ostravské 
vodárny a kanalizace. 

Cílem soutěže bylo splnit několik úkolů. 
Například složit VODOsong – píseň 
o vodě nebo natočit nějaký fyzikální 
pokus s vodou. Postupem času některé 
týmy z důvodu neplnění úkolů vypadly 
a z celkového počtu 33 týmů jich postoupi-
lo do finále dvacet. 

Samotné finále se uskutečnilo 2. 6. 2023 na 
Slezskoostravském hradě. Z naší třídy bylo 
vybráno 5 dětí, které soutěžily v pěti disci-
plínách. Mezi nimi bylo například přenášení 
vody na čas, vědomostní otázky nebo střel-
ba z vodních pistolí na kelímky. Ostatní fan-
dili a zkoumali stánky s fyzikálními pokusy, 
policejní výzbrojí nebo se mohli podívat do 
útrob hasičského či sanitního vozu. 

Ve 12:00 hod. začalo vyhlášení celkových 
výsledků. Naše třída byla vítězem 
v kategorii VODOsong, kde se svým hiphop 
songem získala pohár a pamětní list. Vše 
nám bylo předáno na pódiu, kam jsme 
běželi s velkým nadšením a po předání cen 
jsme polovinu z písně znovu odrapovali. 

V ostatních kategoriích jsme se neumístili, 
ale to nám nevadilo. Přeci jen, byl to pro 
nás první ročník. Jedno je ale jisté, příští 
rok se do soutěže přihlásíme znovu!

Klára Petříková, žákyně 4. ročníku

zápisky ze školy v přírodě 2023
„hej, hej, hej, malenovice byly nej!“

Letošní školu v přírodě jsme prožili v nád-

herné beskydské přírodě v Malenovicích. 

Pondělní program byl velmi nabitý – Pe-

vnost Boyard zřejmě není třeba předsta-

vovat. S televizní verzí však měla společné 

jen plnění úkolů, získávání indicií a hledání 

klíčů v krabici s opravdovými červy.

Úterý bylo ve znamení kreativity a fanta-

zie. Děti ji roztočily na plné obrátky a to 

doslova, jelikož potisk na trička si vytvářely 

pomocí otočného kola a tekutých barev. 

Všem se práce moc povedla. Trička jsme 

nechali schnout na sluníčku, osvěžili se 

nanukem a šli do lesa stavět domečky 

pro skřítky, malovat na kameny nebo 

sportovat. Večer jsme pak strávili u kytary 

a táboráku. 

Středa patřila celodennímu výletu. Starší 

děti otestovaly svou pevnou vůli a vy-

stoupaly na Lysou horu. Otázka: „Už tam 

budeme?“ nám bude znít v uších ještě 

dlouho.

Mladší žáci strávili příjemný den u Satin-

ských vodopádů, i když teplota nebyla 

na koupání, každý si našel zábavu, která 

mu byla milá, a vůbec se nám odtamtud 

nechtělo zpátky. Ti, kteří v sobě našli dost 

odvahy, se po setmění vydali na tajuplnou 

stezku lesem. 

Čtvrtý den byl detektivní s lákavým 

pokladem na konci. Plnili jsme spoustu 

úkolů v pohádkové přírodě kolem hote-

lu. Zbylou energii jsme vložili do večerní 

diskotéky a nestačili jsme se divit, kde se 

v našich dětech po celém týdnu ještě bere! 

Poslední den našeho pobytu jsme sbalili, 

co se dalo, a těšili se na návrat. Škola 

v přírodě byla super, ale doma je doma.

Kolektiv ZŠ Lhotka



Školka

to jsme sI to pěkně uŽILI!
Když už zbývá do prázdnin jenom malý kousek, je to ta 
správná chvíle na ohlédnutí za školním rokem. děti si užily 
spoustu pěkných chvil s kamarády a hodně legrace při 
společné hře. 
K aktivitám, které děti v mateřské škole pravidelně provází, 
vymýšlíme a zařazujeme další činnosti, aby byl vzdělávací 
program pro děti co nejpestřejší. V letošním roce jsme 
získali finanční prostředky z dotace SM Ostrava na ce-
loroční i jednorázové vzdělávací aktivity dětí v mateřské 
škole. Projekt bude probíhat celý rok 2023. 

Téma dotačního programu: „Chci to vidět, chci to znát“, 
vyjadřuje široké zaměření a využití ve vzdělávacím pro-
gramu MŠ. Do konce školního roku jsme realizovali několik 
částí plánovaného projektu. 

Připravila Oxana dolinková

den 
země  

děti třídily 
a uklízely 
odpadky 
na školní 
zahradě. 

Každý 
věděl, 
co kam 
patří.



maLí 
zahradnícI  

Práce zahradní-
ka nikdy nekončí. 
Prostředí venkovní 
učebny a zvýšené 
záhony na školní 
zahradě jsou to 
správné místo pro 
malé zahradníky. 

Přípravy začaly už 
na jaře. děti sely, 
sázely, plely 
a pravidelně 
zalévaly nové 
rostliny. 
na zahradě pomá-
hal tatínek zahrad-
ník a s dětmi zasadil 
nové keře. 

na rajčata, okurky 
a hrášek si ještě po-
čkáme, ale jahody 
nám moc chutnaly.



svět technIkY  

děti si návštěvu v dolních Vítkovicích moc užily. 
Objevy vystřídala zábava a hra nA řeMeSLA.



cesta 

za zvíŘátkY  

Krásné počasí a spousta 
zábavy. To čekalo na děti při 
výletu na Skalku. cesta za 
zvířátky byla plná poznávání 
a her. 

dětský program a doprava 
autobusem byly uhrazeny
z dotace SM Ostrava.
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muži čtvrtí, tkačík střílel 
nejlépe ze všech týmů
na jaře měli muži před sebou 11 utkání. jelikož v soutěži hraje 
pouze 8 týmů, hraje se soutěž tříkolově. hned první utkání 
s mužstvem staré bělé b, které bylo lídrem soutěže, jsme doma 
prohráli 3:6.

Následoval další domácí zápas 
s Rychvaldem B a vítězství 4:2. 
A do třetice domácí zápas s muž-
stvem Hrabové B a remíza 1:1, ale 
bohužel prohra na pokutové kopy. 
Rozdílový bod brali hosté. Koneč-
ně vyjeli muži ven a to do Heřma-
nic. Lhotka vyhrála s béčkem Heř-
manic 2:0 a následovaly domácí 
zápasy s mužstvy Řepiště B 
a Hrabůvky s výsledky 6:2 a 2:1. 
Poté jsme měli tři zápasy venku. 
V Michálkovicích a Hrabové druž-
stvo Lhotky porazilo B týmy 5:3 
a 4:3, ale v neděli 4. 6. nás čekal 
zápas ve Staré Bělé.

Domácí B tým byl na hráče Lhot-
ky dobře připraven a zvítězil 10:2. 
Kuriozitou je, že ukazatel skóre ve 
Staré Bělé je jen jednociferný, 
a tak ukazoval velmi krásný výsle-
dek 0:2. Prostě jedničku již tam 
nešlo dát. 

Poslední domácí zápasy odehráli 
muži doma. Nejprve porazili muž-
stvo Rychvaldu B 4:2, když všech-
ny branky vstřelil Pavel Tkačík, 
a následoval poslední zápas v so-
botu 17. 6.  proti družstvu Michál-
kovic B. Muži vyhráli 4:3 a mohlo 
se slavit. 

Lhotka skončila v tabulce na dru-
hém místě se 14 výhrami, 3 prohra-

mi a 4 remízami, po kterých násle-
dovaly pokutové kopy o rozdílový 
bod – bohužel všechny rozstřely 
Lhotka prohrála. Skóre 71:50 a 46 
bodů. Toto místo znamená postup 
do městského přeboru. Bohužel 
v tuto chvíli se vůbec neví, kolik 
družstev mužů se přihlásí do sou-
těží pořádaných městským fotba-
lovým svazem a je proto možné, že 
bude jenom jedna soutěž mužů. 

Jak to zhodnotit: Muži skončili na 
druhém místě zaslouženě. Mužstvo 
Staré Bělé B bylo úplně jinde.
 V některých vyrovnaných utkáních 
se k nám přiklonilo fotbalové štěs-
tí. Měli jsme v útoku Pavla Tkačíka, 
jehož rychlost a střelecký um dělal 
soupeřům velké problémy.

Pavel vstřelil na jaře 18 branek, za 
celou sezónu 28 gólů a byl jedno-
značně rozdílový hráč.

Zároveň se stal nejlepším střelcem 
městské soutěže. 

Před podzimní částí sezóny, která 
začne na konci srpna, je hlavním 
úkolem realizačního týmu zapraco-
vat na fyzické kondici hráčů, tak-
tické připravenosti a lepší střelbě 
pokutových kopů.

Dobrý den, vážení příznivci sportu.

Je tady konec 
června a s ním 
i další vydání 
Lhoteckého 
zpravodaje 
a nové informace 
o činnosti spor-
tovního klubu – 
oddílu fotbalu. 

Blíží se doba prázdnin. Období, kdy 
se hráči těší na zaslouženou dovole-
nou a funkcionáři klubu plánují letní 
přípravu a doplnění hráčských kádrů 
všech kategorií. Rovněž se řeší, kte-
ré kategorie klub přihlásí do dalšího 
soutěžního ročníku a jaké změny nás 
čekají na trenérských postech.

Přinášíme vám krátké zhodnocení 
jarní části sezony 2022/2023. Před 
námi se pozvolna rýsuje podzimní 
část. V tuto chvíli řešíme přihlášení 
družstev do soutěží organizovaných 
městským fotbalovým svazem. Ter-
mín uzávěrky přihlášek jednotlivých 
kategorií je 30. 6. 2023.

Dovolte mi, abych poděkoval našim 
trenérům za obětavou práci, hráčům 
všech kategorií za přístup k trénin-
kům a zápasům, rodičům dětí, spon-
zorům, členům výboru za podporu. 
Přeji všem krásnou a ničím a nikým 
nerušenou dovolenou.

Sportu zdar a fotbalu na podzim ve 
Lhotce zvlášť.

Michael Viščor, tajemník SK Lhotka

Sk lhotka

tým muŽů

Trenér: 

Radim Šmíd

Vedoucí družstva: 

Jiří Schwarz 

Technický doprovod: 

Jiří Matuška

1. Stará Bělá B 120:30 54

2. Lhotka 71:50 46

3. Rychvald B 72:46 39

4. Michálkovice B 45:56 31

5. Hrabová B 54:65 25

6. Heřmanice B 30:57 22

7. Hrabůvka 37:62 21

8. Řepiště B 36:99 14

tabulka muži



1. Václavovice U11 239:71 48

2. Klimkovice U11 222:85 48

3. Vratimov U11 201:106 39

4. Lhotka u11 161:150 28

5. Dolní Lhota U11 132:142 28

6. Baník Ostrava / dívky 108:129 24

7. Pustkovec U11 113:141 24

8. Lukgeřovice U11 110:168 18

9. Šenov U11 83:183 10

10. Hrabová U11 82:276 1

tabulka u11

1. Heřmanice B 114:6 52

2. Rychvald 86:19 45

3. Václavovice 78:36 38

4. Baník Ostrava / dívky 65:69 26

5. Šenov 60:76 24

6. Lhotka 59:63 21

7. Pustkovec 36:93 13

8. Stará Bělá B 28:164 3

tabulka u13

Sk lhotka
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mladší žáci: když 
chybí náhradníci...
měp mladší žáci (7+1), sk. b

V této kategorii skončili naši 
kluci v osmičlenné tabulce 
na 6. místě. Se sedmi výhra-
mi a 12 prohrami s celko-
vým skóre 59:63 a 21 body. 
Soupeři našich kluků byly 
týmy Heřmanic, Rychvaldu, 
Václavovic, Baníku Ostrava 
(dívky), Šenova, Pustkovce 
a Staré Bělé B. Kluci střídali 
výborné výkony se slabší-
mi. Poslední celek tabulky, 

družstvo Staré Bělé B, 
vyhrál za celou sezónu jen 
jednou a to právě se Lhot-
kou. Pokud kluci poctivě 
trénují a sejdou se na zápas 
v dostatečném počtu, aby 
se mohli prostřídat, jsou 
rovnocenným soupeřem. 
Bohužel občas se stává, že 
na střídání mají trenéři jen 
omezený počet hráčů.

tým u11
Trenéři: 

Drahoslav Handlíř, Kamil Starovič

starší 
přípravka:
poctivá 
bramborová
u11 (5+1), sk. b

Starší přípravka U11 skončila v dese-
tičlenné tabulce na výborném 4. mís-
tě. Kluci 9 zápasů vyhráli, 8 prohráli 
a jeden skončil nerozhodně. Získali 
jsme 28 bodů a skóre 161:150. Soupeři 
našich kluků byla družstva Václavovic, 
Klimkovic, Vratimova, Dolní Lhoty, 
Baníku Ostrava (dívky), Pustkovce. 
Ludgeřovic, Šenova a Hrabové. 

prckové si to užívali 
u9 (4+1), sk. a + školička

I v této kategorii je vidět, že pravidelné sportování dětí přináší 
výsledky. Tím nemám na mysli jenom sportovní úspěchy, ale pře-
devším pohybovou zdatnost, koordinovanost a rozvoj sportov-
ních dovedností dětí. Naši mladí hráči v mladší přípravce získávali 
ostruhy v bojích s týmy Petřkovic, Třebovic, Heřmanic, Koblova, 
Hlučína, Poruby, Baníku Ostrava (dívky), Pustkovce, Rychvaldu 
a Klimkovic a nevedli si vůbec špatně. Pro tuto kategorii se tabul-
ka výsledků nezveřejňuje.

tým u11 (starší pŘípravka)
Trenér: 

Dalibor Stuchlý

tým u9 a škoLIČka
Trenéři: 

Dalibor Stuchlý, Radek Furmánek, 

Patrik Tkačík, Martin Klučka



Lhotka cup: dvakrát bronz!
u11
Turnaj pro tuto věkovou kategorii proběhl na hřišti ve Lhtoce v sobotu 13. 5. Zúčastnilo se ho 6 týmů – Rychvald, Pust-
kovec, Ostrava-Jih, Píšť, Vřesina u Poruby a domácí družstvo, které skončilo na třetím místě. Organizátorem turnaje byl 
trenér Dalibor Stuchlý. 

u9
Trenéři i pro tuto kategorii připravili turnaj, který se uskutečnil následující sobotu 20. 5. za účasti pořádajícího klubu, Bo-
huslavic, Pustkovce, Heřmanic a Vřesiny u Opavy, Vřesiny u Poruby, Koblova. 
I když v této kategorii jde hlavně o radost dětí ze hry, pochopitelně každé družstvo chce vyhrát. To se nakonec podařilo 
hráčům Pustkovce, domácí družstvo skončilo na třetím místě. Nejlepším brankářem byl vyhlášen gólman Lhotky Samuel 
Stuchlý. Vítězové, ale i poražení nakonec dostali na závěr turnaje sladkou odměnu.

SOuSTřednÍ: dřinA nA hřiŠTi i SPOLečná ZábAVA
dva jarní víkendy patřily tradičním soustředěním v háji ve Slezsku. Zúčastnilo se jich celkem 24 dětí.  O organiza-
ci soustředění se postarali trenéři dalibor Stuchlý, Robert Gurka, Jan dybalík, Martin Klučka a Patrik Tkačík.

Sk lhotka
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dVĚ V JednOM
Ve čtvrtek 30. 4. proběhly na hřišti dvě akce v jednom odpoledni: pálení čarodějnic a stavění máje.
Akci s hojnou účastí, na kterou přišlo přes 100 rodičů a dětí, zajišťovali pánové Martin Klučka, Dalibor Stuchlý 
a Martin Tkačík. 

báječný den na hřišti
Fotbalové hřiště bylo tentokrát plné nafukovacích atrakcí a soutěžních stanovišť. díky krásnému počasí 
i atraktivnímu programu přišlo kolem 80 dětí, které si dětský den báječně užily.

Po zábavě pro děti přišli na řadu tatínci, kteří soutěžili ve 
dvou skupinách proti sobě a samozřejmě v úplně jiných 
disciplínách. Bylo vidět, že si to také náramně užívali. Na 
závěr večera se pánové chopili sekyry a pokáceli máj, 
která nám na hřišti vydržela více jak měsíc.

poděkování:
Srdcem celé akce byla Andrea Glumbíková za velké po-
moci Kateřiny Rozsívalové. Takto velké akce se neobejdou 
bez lidí, kteří nezištně přiloží ruce k dílu. Jmenný seznam 
by byl příliš dlouhý, tak alespoň pro představu: na organi-
zaci se různými způsoby podílelo 20 dospělých, ale také 
více jak 10 dětí. Všem moc děkujeme.

Sk lhotka
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Charitní středisko Gabriel 
– komunitní centrum pro seniory 

Čujkovova 3165/40a, 700 30 Ostrava-Jih, Zábřeh 

 

Charitní středisko Gabriel nabízí od října 2023 novou aktivitu 

STÁLE JSEM TO JÁ 

 
 

Aktivita je určena Vám, kterým byla diagnostikována Alzheimerova choroba  
či jiné obdobné onemocnění způsobující demenci. 

 

Co nabízíme: 
 

 informace, poradenství, podporu, 
 místo, kde můžete být sám sebou, 
 prostředí, kde budete přijímán(a) jako jedinečná, lidská bytost, 
 možnost si popovídat, sdílet Vaše obavy a představy o budoucnosti. 

 

Kdy můžete přijít: 
 

 každou středu v době 10 – 12, 13 – 15 h 
 nebo nás můžete kontaktovat a domluvit si individuální schůzku  

 

Kde nás najdete: 
 

Charitní středisko Gabriel – komunitní centrum pro seniory, 
Čujkovova 3165/40a, 700 30 Ostrava-Jih, Zábřeh;  
Kontaktní osoba: Bc. Veronika Curylová,  
mobil: 731 131 951, e-mail: veronika.curylova@ostrava.charita.cz 
 

„Je zcela zbytečné se ptát, má-li život smysl nebo ne. 
Má takový smysl, který mu dáme.“  Seneca 

 

Těšíme se na Vaši návštěvu. 

5. 10. 2023 | 19:00
AKORD, náměstí SNP 1, Ostrava-Zábřeh

Benefice „Sešli se, aby pomohli...“ 
na rekonstrukci Charitního domu
sv. Václava – domova pokojného stáří

Michal Hrůza

Patricia Janečková Zdeněk KrálMartina VlčkováTomáš Savka

Ivo Kahánek

ostrava.charita .cz

Předprodej: od 1. 6. 2023 na www.dkakord.cz

Generální partneři:
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Taneční kurzy v Hošťálkovicích
pod vedením Aleny a Vlastimila Konečných

pro začátečníky i pokročilé

Kde:  Kulturní dům Hošťálkovice
Kdy:  září–listopad 2023
Počet lekcí: 9x nedělní odpoledne (3x 45 minut)
  ukončení galavečerem pro kurzisty 
  a jejich hosty (sobota)
Tance: waltz, valčík, tango, quickstep, polka, cha–cha,
 jive, blues, pokročilí navíc rumba, slowfox 
 a velmi pokročilí paso–doble, samba 
Cena:  3990 Kč/pár
Záloha:  1 000 Kč/pár do 10. 8. 2023
Přihlášky: alena_konecna@post.cz     737 500 692

Motto:
Tančit se může naučit každý, 

a to bez ohledu na věk či talent, 
stačí jen chtít.

Pozvánky


